
Vraag nr. 205
van 3 juni 1997
van de heer LUK VAN NIEUWENHUYSEN

Franstalige faciliteitenscholen  –  Doorstroming
naar Nederlandstalig SO

Het lijkt me met het oog op een eventuele volgen-
de communautaire ronde niet onbelangrijk te
beschikken over de gegevens aangaande het aantal
leerlingen dat vanuit de Franstalige basisscholen in
de faciliteitengemeenten overgaat naar Neder-
landstalige instellingen voor secundair onderwijs.

Blijkens het antwoord dat de minister gaf op mijn
vraag nr. 107 van 20 januari 1997, beschikt het
departement Onderwijs niet over dergelijke cijfer-
gegevens (Bulletin van Vragen en Antwoorden nr.
10 van 21 februari 1997, blz. 860).

Heeft de minister intussen het betrokken departe-
ment de opdracht gegeven deze gegevens in de
toekomst te verzamelen ?

Antwoord

De opvraging door de bevoegde onderwijsadminis-
tratie van de leerlingenkenmerken in het secundair
onderwijs op de referentiedatum (= de eerste les-
dag van de maand februari van het betrokken
schooljaar) gebeurt op geautomatiseerde wijze.

In dit kader en zodra technisch mogelijk zal in de
toekomst bij de scholen ook informatie worden
ingewonnen over de overstap van leerlingen van
basis- en secundaire scholen van de Franse of de
Duitstalige Gemeenschap in België naar V l a a m s e
secundaire scholen.


